

QUOI ?

Cuvée Les Autres, Vin de France rouge, 50% Carignan of 60 years old, 50% Grenache Noir of 30 years old.

Cuvée Les Autres (The Others), Vin de France, 60 years old Carignan and 30 years old Grenache

ET DONC ?

Il n'oublie pas qu'il est du Sud mais ce vin reste rond, fruité, très facile à accorder. Un peu rafraîchi, il sera aussi bien apprécié.

It doesn't forget it comes from the South but this wine stays smooth, fruity and easy to pair. A little bit fresh, it'll also be appreciated.



EN CHIFFRE

Millésime : 2020

Alcool : 14%

SO2 libre/ total : 7/ 20 mg

Prix public : 14€

1 Label Bio Ecocert

OÙ ?

Terroir de Lagrasse, sol argilo-calcaire graveleux

Lagrasse terroir, limestone clay gravelly soil

COMMENT ?

Un respect important pour mes vignes et la biodiversité. Vendanges manuelles, les raisins sont égrappés et foulés. Cuvaison courte d'une semaine environ. Remontages très très légers. Assemblage des cépages à l'encuvage. 295 verres de vins nommés souvent « vin de copain », pour se confronter... Elevage en cuve à 100 %.

An important respect for my vine and the biodiversity. Hand-picking harvest, bunches are de-stemmed and crushed. Short vatting of 1 week. Light pump over. Different varieties are partly blended when vatting takes place. 295 wine glasses often called "wine for friend", to confront yourself... Aged in vat only.

GRÂCE À LA FAMILLE, AUX AMIS ET À TOUS LES AUTRES, CEUX QUI SONT VENUS APPORTER UN COUP DE MAIN NOUS AVONS PU AVANCER... LÀ, NOUS AVONS JOINT LA TABLE POUR BOIRE, MANGER, PARLER, RIRE, PLEURER, AIMER ET VIVRE. C'EST DÉJÀ BEAUCOUP, C'EST DÉJÀ ASSEZ. MERCI À CES AUTRES-LÀ.

Thanks to family, friends and every other person, those who came to help and give a hand, we were able to move forward, to get there. We all joined the table to drink, eat, talk, laugh, cry, love and live. It's already a lot, it's already enough. Thank you to the others.



Sophie Guiraudon
Clos de l'Anhel
2 Rue des Monts Lauriers, 11220 Val-de-Dagne
anhel@orange.fr
04 68 76 16 23 - 06 77 09 65 48

